

Styremøte TRSO

Dato / sted: mandag 11. sept 2023, Teams

Tilstede: Tommy Torvanger, Jan Roger Vollan, Marit Lockertsen, Ragnhild Wold, Anja Lind, Catharina Bilsbak, Geir Tore Nordbye.

Sak 1: Tildeling av stallplasser.

Tildeling av stallplasser og administrasjon av dette er delegert til administrasjonen. Klubbens retningslinjer for tildeling av stallplasser er førende for inntak og vurdering av søkere. Vi ser at flere søker om oppstalling etter endring av driften i Skulsfjord. Daglig leder orienterte styret og gikk igjennom alle søkere og referanser.

Vedtak: Søkerne Bakkevoll, Dagenborg og Wold tildeles stallplass. Disse følges opp med kontraktsmøte. Resterende søkere følges opp videre med samtale og sjekk av flere referanser der det er behov. I tillegg til at nye oppstallører må ha gode referanser er det viktig at søkere er inneforstått med hva det innebærer å ha kontrakt på et stort senter, og at den enkeltes hestehold er i tråd med det TRSO kan tilby. I tillegg vil oppstallørens interesse for, samt deltakelse og dugnadsbidrag i klubben vektlegges.

Orienteringer ved daglig leder:

1) Vann:

i) Alt av materiale er innkjøpt, anleggskomiteen har bidratt med arbeidet og støping er i gang. Må kobles på og kjøres rens av anlegget. Vann forventes å være i drift igjen i løpet av en uke.

2) Høy:

i) Høyet har ankommet rideskolen. Det har vært gode møter med leverandør.
ii) Planen mht. plassering av depot nært stallen endres, etter innspill til daglig leder som følger opp dette. Plassen der traktor i dag parkeres er bedre egnet til depot.
iii) Det nevnes som viktig at det gamle høyet skal brukes opp og blandes inn i det nye, både for tilvenning og for å få brukt opp.

3) Personale, status bemanning, opplæring/oppfølging og drift:

i) Daglig leder orienterte om personalsituasjonen og følger opp videre mht. sykefravær, generell bemanning og opplæring.
ii) Anja (på vegne av oppstallørkomiteen) avlaster daglig leder med påminnelser til oppstallører om helgeforinger.
iii) Styret støtter at oppstallørkomiteen utarbeider forslag til et fast system der hver boks har tørkeplass og skap som følger det enkelte boksnummer.

Annet

1) Endringer i anleggskomiteen:

- j) Guro vil ha begrenset kapasitet til å bidra i anleggskomiteen som styrets representant i det løpende arbeidet da hun er sykemeldt. Styret har forståelse for situasjonen og vil bidra med å finne en som kan fungere som leder/kontaktperson for anleggskomiteen fremover. Guro bidrar ellers innenfor det hun ønsker og har kapasitet til.***

4) Klubbkveld med temaet «Foring av hest»

- j) Vi har fått mulighet til å arrangere temakveld, og Anja følger opp kontakten fra Felleskjøpet. Styret ønsker økt aktivitet som dette med kunnskapsdeling og sosialt.***

5) Klubbutvikling med NRYF 19. sept

- j) Klubbkveld med rytterforbundet ifb med oppstart av programmet med klubbutviklinger er i gang. Invitasjoner og påmelding er sendt ut fra kontoret til alle TRSO-medlemmer. I tillegg er det opprettet arrangement på Facebook, samt postet i FB-gruppene.***

6) Klubbmøte 2 høst 2023

- j) Som tidligere nevnt vil daglig leder og styret gjennomføre to klubbmøter dette halvåret. Neste klubbmøte berammes til medio november. Nærmere dato kommer. Det vil opprettes et Facebook-arrangement for dette, samt sendes ut informasjon/invitasjon til medlemmer når dato foreligger.***
